
 

Obecné zastupiteľstvo    V e ľ k é   T e r i a k o v c e 
----------------------------------------------------------------- 

 

 

 

                            Z á p i s n i c a 

zo štvrtého zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Teriakovciach 

ktoré sa konalo dňa 14.9.2023 v zasadačke Obecného úradu. 

------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní poslanci:  viď prezenčná listina 

  

Prítomní občania :  viď prezenčná listina 

 

                          

  

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce p. Kučera privítal 

prítomných  a uviedol , že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Starosta obce p. Kučera predložil na schválenie návrh programu, ktorým sa bude 

zasadnutie riadiť.  

 

                    P r o g r a m 

 

1./ zahájenie 

2./ Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice    

3.  Kontrola plnenia uznesení 

4./ Správa o činnosti obecného úradu 

5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

6./ Rôzne 

7./ Diskusia 

8./ Schválenie uznesení 

9./ Záver                       

 

 

Ad 2./   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

      

    Obecné zastupiteľstvo schválilo návrhovú komisiu v zložení: 

Predseda : Mgr. Molnárová 

Za členov : p. Hrušková, p. Hano 

Overovatelia zápisnice : p. Gečeová, p. Petríková                                                             

 

 

Ad 3./ Kontrola plnenia uznesení 

 

    Starosta obce p. Kučera informoval prítomných , že uznesenia prijaté na 

predchádzajúcom zasadnutí boli splnené.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Ad 4./ Správa o činnosti Obecného úradu 

       

     Starosta obce p. Kučera oboznámil poslancov a prítomných občanov o činnosti 

Obecného úradu od posledného zasadnutia. Vykonávali sme záchranné práce po 

povodni, prehĺbili sme jarok do cintorína vo Veľkých Teriakovciach, prehĺbenie 

jarku vo Vrbovciach od cintorína až po rieku Rimava. Bolo upravené priestranstvo 

vo Voznici frézovaným asfaltom. Upravili sme cestu v Malých Teriakovciach do 

cintorína frézovaným asfaltom.. Železnice na podnet Obecného úradu prečistili 

priepusty. Regionálna správa ciest na nariadenie Obecného úradu vyčistila jarok  

ktorý odvádza vodu z Malých Teriakoviec do Rimavy. Pre zlý prístup mechanizmov 

nebolo možné prečistiť jarok poza Obecný úrad , všetko záleží od toho aká bude 

jeseň , ale jarok musíme prečistiť. Dňa 5.8.2023 sa uskutočnil Deň obce vo 



Veľkých Teriakovciach. Vymenili sme oplotenie materskej školy a vymenili bojler 

v Materskej škole nakoľko začal tiecť a nedal sa opraviť. Dokončili sme 

rekonštrukciu verejného rozhlasu. Dňa 28.8.2023 sme v spolupráci s Občianskym 

združením Teriakovčan a zo Zväzom protifašistických bojovníkov pripravili vatru 

pri príležitosti výročia SNP. Pokračovali sme vo verejnoprospešných prácach ,tie 

boli zamerané na kosenie cintorínov a verejných priestranstiev. 

 

 

 

Ad. 5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

       

       Naďalej budeme pokračovať vo verejnoprospešných prácach zameraných na 

kosenie cintorínov a verejných priestranstiev. Prebiehajú prípravy na voľby do 

NRSR, obec postupuje podľa platných predpisov a organizačno technických 

zabezpečení volieb. V najbližších mesiacoch budeme pripravovať rozpočet na rok 

2024.    

  

Ad 6./ Rôzne       

 

  Na dnešné zasadnutie doručila Kristína Krokavcová žiadosť aby pozemok ktorý je 

v jej vlastníctve na LV237 parc. 2431/3 o výmere 3238 m2 vedený ako TTP mohol 

byť použitý na stavebné účely. Poslanci súhlasili so zmenou pozemku z TTP na 

stavebné účely. Dňa 14.10.2023 sa uskutoční Mitrovanie , kde obec zabezpečí stan 

a parkovanie. S firmou Detox sme podpísali novú zmluvu o vývoze nebezpečného 

odpadu  do roku 2029.  

 

 

Ad 7./ Diskusia 

 

      V diskusii k prejednávaným materiálom vystúpili : 

 

 

p. Ing. Keľo  -  poslanec  – sa informoval či ľudia dostali peniaze za povodne                               

                              a či v poriadku chodia podielové dane.  

 

p. Kučera – starosta – odpovedal, že nemáme informácie o vyplatení peňazí  

                       za povodne , pretože to riešil Úrad práce , sociálnych 

                       vecí a rodiny v Rimavskej Sobote a podielové dane 

                       sú v poriadku    

p. Hrušková- poslankyňa – poukázala na to , že treba znížiť hlasitosť rozhlasu  

                          vo Vrbovciach                               

                                   

p. Blaško – občan-      poukázal , že je povinnosťou obce kosiť jarky  a že 

                        sa kosia jarky , ktoré sú v súkromnom vlastníctve ako 

                        napríklad pri Kurekovi a jarok pri Šarkanovej , ktorý 

                        je vo vlastníctve obce Hrachovo, ďalej sa informoval 

                        či sa niečo pohlo v platení daní za byty v bytovke vo   

                        Vrbovciach.    

                            

p. Kučera – starosta obce- odpovedal, že sú dvaja záujemci o odkúpenie bytov 

                           v bytovke Vrbovce  

 

 

                                                                         

                               

                         

                             

 

 

 

 



 

  

                   

 

Ad.8./ Schválenie uznesení  

 

Boli predložené na schválenie uznesenia prijaté na dnešnom zasadnutí. Tieto boli 

schválené  

 

 

Ad 9./ Z á v e r 

        

       Starosta obce p. Kučera poďakoval prítomným poslancom  a občanom za účasť 

na  zasadnutí obecného zastupiteľstva a vyhlásil ho za ukončené. 

 

 

 

Starosta obce: 

 Kamil Kučera                           Overovatelia zápisnice: 

                                         p. Gečeová p. Petríková 

                                                     

                                                          

 

 

 

  


